
PRoToKóŁ Ni-3/2016
- z odbytego wspólnego posiedzenia komisji stałych Rady Gminy;

- Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia, Pomocy Społecznej i Porządku Publicznego
- Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Środowiska
- Komisji Rewizyjnej Rady Rady Gminy Adamów
W dnia 27 września 2016 r. r
(protokół Komisji Budżetu, Finansów, Rolnictwa, Spraw Gospodarczych i Ochrony Srodowiska)

Posiedzeniu przewodniczył pan Paweł Słota - Przewodniczący Komisji.

Obecność komisji - lista obecności w załączeniu.
W posiedzeniu uczestniczyli:
Pani Bożena Ela Skiba - Przewodnicząca Rady Gminy Adamów
Pan Piotr Szmidt - Sekretarz Gminy
Pani Ewelina Droździel- Szykuła - Skarbnik Gminy
Pani Maria Sak - Dyrektor Zespołu Szkół w Suchowoli
Pani Bożena Szmidt - Nauczycielka Zespołu Szkół w Szewni Gómej
PanAdam Kozyra - Koordynator ds. sportu
Pracownicy Urzędu Gminy: - Elżbieta Kłyż, Agata Malicka, Anna Romaszko,
Magdalena Dragan.

Porządek posiedzenia:

l. Otwarcie posiedzenia
2. Przyjęcie porządku i stwierdzenie guonun
3. Informacja o wykonaniu budżetu gminy za I półrocze 2016 r.
4. Zaopiniowanie projektu wysokości podatków i opłat lokalnych na 2017 r.
5. Informacja dyrektorów na temat przygotowanie szkół do nowego roku szkolnego.
6. Sprawy różne.
7. Zamkniecie posiedzenia.

Przebieg posiedzenia:

Ad. 1. Otwarcia posiedzenia dokonał przewodniczący komisji pan Paweł Słota.

Ad. 2. Porządek posiedzenia w głosowaniu jawnym przyjęto jednogłośnie.

Ad. 3. Pani Skarbnik omówiła vvykonanie budżetu gminy za I półrocze 2016r.

Komisja po przeprowadzonej dyskusji, udzielonych wyjaśnieniach zaopiniowała

pozytywnie vvykonanie budżetu gminy za I półrocze 2016 r.

Ad. 4. Pani Skarbnik Gminy i pracownicy; Agata Malicka, Magda Dragan przedstawiły wysokość

dochodów i wydatków zal półrocze 2016r.

Komisja proponuje, aby podatki i opłaty pozostawić na tym samym poziomie co w roku 2016
zawyjątkiem wysokości stawek podatku od nieruchomości objętych obszarem rewitalizacji

porpozycja zmiany na 2,98 zł.

Ad.5. Pani Maria Sak i pani Bożena Szmidt złożyły infonnację na temat przygotowania szkół

do roku szkolnego.



Ad. Sprawy różne.

Komisja przeprowadziła dyskusję na temat wydatków w 2017 r.

Komisja proponuje, aby kwota deficytu w budżecie gminy na rok 2017 nie przekroczyła

30% dochodów gminy Adamów.

Radny Krzysztof |Grela proponuje, aby przeprowadzić weryfikację deklaracji podatkowych

podmiotów gospodarczych działających na temie gminy Adamów.

Radny Jan Kawałko wnosi o dofinansowanie W remoncie drogi powiatowej Rachodoszcze -

Majdan Ruszowski.

Radny Mirosław Lewusz wnosi o zwiększenie dofinansowania w remoncie drogi

powiatowej |Szewnia Dolan- Wólka Wieprzecka.

Radni Czesław Skrzyński i Tomasz Michałuszko wnoszą o zwiększenie dofinansowanie do

remontu drogi powiatowej Adamów- Bliżów.

Radny Piotr Powroźnik wnosi o zwiększenie dofinansowania w remoncie drogi gmimiej

Suchowola-Kolonia - Majdan Ruszowski.

Ad. 7. Pan Paweł Słota zamknął posiedzenie komisji.

Na tym protokół zakończono.

Podpisy Komisji: p
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